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A szervezet neve, székhelye:  Magyar Birkózók Szövetsége  

(1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.) 

 

Jegyzőkönyv 
 

1. A szerv neve: 

Elnökség 

 

2. Az ülés időpontja (év/hónap/nap/óra), helye:   

2023. március 24., 10 óra 

1213 Budapest, Hollandi út 8. 
(KIMBA VIP terem) 

 

3. Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek:  

A mellékelt jelenléti ív szerint. A 25 elnökségi tagból 18 van jelen. 

 

4. Ügyrendi határozat a napirenddel kapcsolatban: 

Az ülést Bacsa Péter alelnök úr vezeti le. Az ülés megkezdése előtt Bacsa Péter kérdést intéz a 

jelenlévőkhöz, miszerint a kiküldött napirendi pontokkal kapcsolatban van e kérdése vagy 

észrevétele bárkinek? 

 

Ügyrendi határozat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a napirend elfogadásáról.  

 

A szavazás módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

Az elnök a szavazás eredménye alapján megállapítja, hogy a megjelentek a napirendet 

elfogadták. 

 

5. Alelnök úr a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek számára tekintettel 

megállapítja, hogy az ülés 

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

A szövetség alelnöke röviden üdvözli a jelenlévő elnökségi tagokat és meghívott 

vendégeket. Megállapítja, hogy a jelenlévő 18 taggal az elnökség határozatképes.  

 

6. Napirend 

1. Tájékoztató a két elnökségi ülés között történtekről. 

Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök 

2. Beszámoló az U23-as Európa-bajnokságról. 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

3. Javaslat a 2023. évi NVFP egyesületi támogatás felosztási és kifizetési javaslatáról, 

és a Müller Ferdinánd edzői program résztvevőiről. 

Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök 

4. Alapszabály módosítás  

Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök 
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5. Tájékoztató az MBSZ 2022.12.31-ig fennálló pénzügyi helyzetéről 

Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök 

6. 2023. évi rendes közgyűlés előkészítése, előterjesztendő napirendek elfogadása: 

Elnöki beszámoló 

Bizottságok elnökeinek beszámolói 

Beszámoló az MBSZ 2022. évi gazdálkodásáról 

A szövetség gazdálkodásáról szóló beszámoló, a 2022. évi számviteli törvény 

szerinti beszámoló és 2022. évi közhasznúsági melléklet elfogadása 

Könyvvizsgálói jelentés ismertetése 

Felügyelő Bizottság beszámolójának ismertetése 

A szövetség 2023. évi szakmai tervének elfogadása 

A szövetség 2023. évi költségvetésének-pénzügyi tervének elfogadása 

Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök 

7. Sportegyesület tagfelvételi kérelme 

Előterjesztő: Ancsin László főtitkár 

8. Egyebek 

 

7. Napirendi pontok bemutatása és határozathozatal  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

1. Tájékoztató a két elnökségi ülés között történtekről 

 

Bacsa Péter alelnök úr tájékoztatója: 

 

Tavalyi november végi elnökségi ülés óta sok minden történt. Az egyik legsikeresebb évét zárta 

a birkózás 2022-ben. Bízunk benne, hogy az idei is sikeres év lesz. Az évet egy jól sikerült 

évzáró rendezvénnyel zártuk, ahol nem csak a 2022-es, hanem az elmaradt 2021-es év 

díjazottjait is megünnepeltük. 

 

Az egész magyar sport számára jó hír, hogy idénre a sportba áramlott összeg nem csökkent. Az 

első kategóriába kerültünk a kiemelt sportágak között. Az előző évhez képest idén több állami 

támogatást kapunk, a növekmény kb. 60-70 M Ft., ami 6-7%-os növekedést jelent, a költségeink 

azonban jó részt nagyban növekedtek. Nem lesz egyszerű az idei év sem, de minden évben így 

indultunk és eddig mindig sikeresen átvészeltünk minden évet. A támogatási szerződések is 

egyszerűsödtek, amely majd az egyesületek részére is könnyebbséget jelent majd 

elszámolásnál. 

 

Egy újabb jó hír erre az évre, hogy az elsődleges feladatként azt határoztuk meg, hogy az edzők 

életpályáját, minőségét, képesítését, létszámát, fizetését növeljük, hiszen ebben az 

eredményességben az egyik legnagyobb kulcs az edzők személye. Elindult az edzői program, 

melynek egyik része az új támogatási rendszerben is megjelenik. Teljesen új edzői képzésünk 

lesz. Itt csöppentünk be egy új területbe, az oktatásba, február végén elindult az MBSZ és a 

KIMBA által szervezett egy éves edzői képzés, mely a régi OKJ képzéssel hasonló szintű, a 

gyakorlatot, mely 20 hetes, komolyan fogjuk venni. Az alapok mellett minden héten a birkózás 

legjobbjai fognak oktatást tartani, ezek hétvégékre fognak esni. Magyarországon 200 birkózó 

edző dolgozik aktívan, ahhoz képest 100 jelentkező volt, melyből 50-et tudtunk felvenni. Mi 

ezt a képzést ingyenessé tettük és ösztöndíjat is tudunk adni az edzőknek.  

 

Az IB határozatok megtalálhatók a honlapon. Leginkább az állami programokban szereplő 

személyekről hoztunk döntést. Újdonság a Gerevich programban, melyet előző évben az 
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elnökség fogadott el, hogy a Gerevichet csak és kizárólag a versenyzők kaphatják, hiszen az új 

edzői programokban (KEP, KUEP, NEP, MFEP) kb. 110 edző van ilyen vagy olyan módon 

támogatva az Államtitkárság és az MBSZ által. 

 

Határozati javaslat:  

A napirend tájékoztató, nem igényel szavazást. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

7.2. Beszámoló az U23-as Európa-bajnokságról. 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr beszámolója: 

 

A bukaresti U23-as Európa-bajnokság az előző héten lezárult. Kötöttfogással kezdték meg a 

küzdelmeket. 1-1 arany és ezüstéremmel zárult. Szőke Alex döntője véleményes volt 

(véleménye szerint az ellenfél szabálytalanul védekezett), persze nem tudjuk mi lett volna, ha 

azt a szituációt másképp ítélik meg a bírák, így végül egy ezüstéremmel zárult a mérkőzése. 

Lett egy ötödik helyezés is Klányi Krisztofer jóvoltából. Ezután a női szakág következett, ők 

hat fővel vettek részt. Egy üdítő színfolt volt ez az EB, volt egy aranyérem és két bronzérem is 

a női szakágban. Gratulál külön Szél Attilának lánya aranyérméhez. Végül a szabadfogás 2 

fővel vett részt, egy 5. helyezés született, melyet reálisnak tekint. Összesen 13 fő szerzett 5 

érmet, köztük 2 arany érmet, mely egy nagyon szép teljesítmény a csapattól.  

 

Bacsa Péter: 

Szőke Alex meccsét követően egy hivatalos óvást nyújtott be az MBSZ az UWW-hez, a 

levelezés folyamatban van. A legnagyobb hiba a technikával volt a versenyen. 

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

3./2023.(03.24.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség az U23-as Európa-bajnokság beszámolóját egyhangúan elfogadta. 
  

Napirendi pont száma és tárgya: 

2. Javaslat a 2023. évi NVFP egyesületi támogatás felosztási és kifizetési javaslatáról, és 

a Müller Ferdinánd edzői program résztvevőiről 

 

Bacsa Péter alelnök úr előterjese: 

 

Tavaly novemberben az elnökség elfogadott egy elvi álláspontot, hogy milyen irányba 

változtassuk a KSF-et és ennek az új NVFP-nek az egyesületi támogatási rendszerét hogyan 

módosítsuk. Elvi állásfoglalás az volt, hogy 60 egyesületben maximalizáljuk a támogatottokat, 

a többieknek felzárkóztatási programot indítunk. A másik eltérés, hogy az eddigi teljes direkt 
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támogatás helyett direkt és indirekt támogatás lesz.  

 

Jó esetben április elején már hozzájuthatnak az egyesületek a pénzhez. Az összeg 10 %-a lesz 

csak az év végén kifizetve, a 90 %-át megkapják év elején. A Benchmark is változott, most már 

személyi bérre 60 %-ot lehet elszámolni, azon edzőkre is el lehet számolni, akik edzői 

támogatást kapnak. A szerződéskötés, az adminisztráció és elszámolás is könnyebb lesz. Más 

lesz a program is. Megszűnik a Flexinform felület, elmegyünk a SOSZ mintájára az 

elszámolásban.  

 

Kiküldött táblázat magyarázata: 

Végső összeg a direkt támogatásban 222 M Ft., melyre lehet szerződni. A következő oszlop az 

edzői támogatás, mely egyszeri kifizetés, hiszen nem tudott elindulni a program januártól, csak 

áprilistól, tehát az a pénz, amit az edzőkre költünk, az januártól decemberig lesz, idén lesz csak 

áprilistól decemberig. Ez jövőre már beépül az edzők bérébe. Ezeknek az edzőknek a 

munkáltatója az MBSZ lesz, kihelyezett munkavégzéssel az egyesületbe, az ő szerződésük 

elkészült, április elején lesz egy ünnepélyes szerződés aláírás és tájékoztatás, az ő 

foglalkoztatásuk április elsejével lép hatályba.  

 

32 ilyen edzőről van szó, 3 bérkategória van, nettó 250.000, 300.000, 350.000-es kategória. Az 

egyik fele teljes bejelentéssel, másik fele mellékállásban megbízással fog dolgozni, van, aki 

számlát ad. Innentől kezdve az elsődleges elvárás, hogy pallérozott utánpótlást nyújthassanak 

és növekedjen a sportolói létszám. (Jelenleg riasztók a számok, pl. Diák I-II OB-n volt 154 

induló 53 csapatból, nagyon alacsony számok). Minden klub szerződésében benne lesz az a 

létszám növekedés, amelyet elvárunk tőlük év végére.  

 

Az egyik kitörési lehetőség a Pilot programban lesz, a nagyobb egyesületek segítségét bevonva 

kimegyünk a kisebb iskolákba, biztosítunk edzőt, szőnyeget, próbálunk lehetőséget nyújtani a 

birkózásnak.  

 

MFEP Ösztöndíj program az igazából támogatás, nem lesz velük szerződés kötve, de ugyanúgy 

számon lesznek kérve, mint a szerződött edzők. 

 

A NEP állami program MBSZ finanszírozáson keresztül, ott minden fixen adott volt, nagyrészét 

az Utánpótlás válogatott edzők kerültek be ebbe a programba.  

 

Szinay Attila: 

Borsod és Heves tekintetében körbe nézett, hogy hogy állunk az ottani birkózással. Nem tudnak 

növekedni, szinten tudnak maradni, akkor tudnak eredményt elérni, ha be tudnak jutni 

iskolákba. Ehhez a tankerületek vezetőivel kell tárgyalnia, véleménye szerint ezt Elnök úr tudná 

elérni. Továbbá szükséges lenne demográfiai adatokra is, hogy hová érdemes erőforrásokat 

bevonni. 

 

Sámuel Botond: 

Pilot programról: személyesen egyeztettek a legmagasabb körökkel. Elindították a kezdő 

lépéseket, például van sok kistelepülés, ahol a focin kívül nincs más sport, és nagyon örülnének 

nekünk, de nagyon kicsi az ottani létszám. Nem biztos, hogy érdemes oda vonni az 

erőforrásokat. Viszont nagyon jó lenne az iskolai testnevelés órákat kiváltó, az iskolának is 

segítségére lévő testnevelő órákat, bevezetés a küzdősportokba, birkózás órát tartani és 

pénteken az ügyesebbekkel bemenni központba egy küzdőedzésre Össze kell rakni ezt a 

programot, valamikor május közepén leülni megbeszélni, szeptemberben elindítani, októberben 
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már meglennének az első tapasztalatok.  

 

Deák-Bárdos Mihály: 

Egy olyan egyesület nevében beszél, aki idén lett 10 éves, tavaly 53. lett a ranglistán, 

versenyeket rendez, de ebben a programban nem szerepel. Milyen lehetősége van bekerülni a 

felzárkóztató programba? 

Beszámoló Pilot programról: két olyan helyszínt néztek ki, ahol ezt a programot el lehet 

indítani. Bementek a tankerületi vezetőkkel is tárgyalni és pontosan azokat a problémákat 

találták ők is, mint amit Attila az imént említett.  

Nagy probléma a szőnyeg kérdés továbbra is. Nincs plusz forrás, hogy a kitelepült helyekre 

szőnyegeket biztosítsanak. A Pilot programba kellene ebbe kidolgozni valamilyen módszert. 

 

Mátyás Gábor: 

Segítséget szeretne kérni egy ügyben. A Pilot program fontosságát ők már korábban felismerték 

és az elsők között kezdték el jó néhány évvel ezelőtt. Konkrétan az Enyingi és Dunaújvárosi 

iskolában saját költségükön alakítottak ki birkózó termet, saját költségükön szőnyegezték le és 

bérleti díjat kell fizetniük, miközben másoknak is kiadják a termet és más is használja az ő 

felszerelésüket és szőnyegjüket. Nem tudnak megállapodni a tankerületi vezetőkkel. Ebben 

kérnek segítséget. 

Annak érdekében, hogy felelősségteljes döntést hozhassanak kérdezi, hogy hogyan kerültek 

felosztásra a pénzek a táblázatban? 

 

Szél Attila: 

Mindenen végig mentek már amiről itt szó esett. Létszám kérdés: a sportban a létszám nem 

azért nem növekszik mert akarnak vagy nem akarnak sportolni. Az iskolát kell támogatni, hogy 

a sportot fontosnak tekintsék, különben a szülők és a tanárok háttérbe szorítják a sportolást. 

Oda kell menni az iskolákba testnevelő tanár szinten. A bekerült gyerekek pedig hiába lesznek 

sokan, ha sokan elvesztik a kedvüket közben. Nincs sikerélményük. Azt gondolja akkor tudják 

felvenni a versenyt a többi sportággal, ha játékosan birkóznak, nem szabad túlhajszolni őket és 

sokkal nagyobb létjogosultságot kellene adni a diákolimpiáknak. 

Edzői rendszerrel kapcsolatos meglátása: kicsit nehéz lesz, pl. jó, hogy az edző versenyképes 

fizetést kap, de a pénzt, amit megkap, azt végső soron az egyesülettől csoportosították át. De 

szükség van másik edzőre helyette, akinek a pénzét pedig ki kell gazdálkodnia az egyesületnek 

a kevesebb pénzből. 

 

Bacsa Péter: 

Először is szeretné tájékoztatni a feleket, hogy az új MFEP szerződések három oldalúak 

lesznek, az egyesületet is bevonva, így joga lesz az edző munkájába belefolyni. 

A legtöbb kezdeti kérdésre és félelemre majd idővel kiforrja magát a válasz és megoldás, meg 

kell nézni, hogyan működik a gyakorlatban a dolog. 

 

Kacsó Tibor: 

Meg kell állítani először is a tömegek lemorzsolódását. Elismerése a szövetségnek a 

munkájáért, a hangsúlyt azonban a személyekre helyezné nem a tárgyi feltételekre. A szövetség 

nagyot lépett előre a megbecsülés kifejezésében, melyet elismeréssel említ meg. Azt javasolja, 

hogy a sok teendő mellett azon edzőket, akik a legerősebben odateszik magukat a birkózásért, 

azokat még intenzívebben meg kell becsülni és megtartani, ha nem is anyagilag, de erkölcsileg. 

 

Szél Attila:  

Az egyesületi támogatásoknál az év végi kifizetést, ha van rá lehetőség, hozzuk előbbre. Ebben 
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a késői időpontban, novemberben decemberben, már semmi másra nem fogják tudni elkölteni 

a pénzt, mint új tárgyi eszközökre, még egy melegítőre, stb. Addigra már véget ér minden. 

Októberben még van esély, hogy esetleg edzői bérként vagy versenyre utazásként tudják 

elkölteni.  

 

Deák-Bárdos Mihály: 

El lehetne gondolkozni azon, hogy a területi versenyeket átcsoportosítani olyanoknak, akik 

nincsenek olyan távolságokra, túl sokat kell utazni ezekre a versenyekre. 

 

Bacsa Péter válaszai: 

- A versenyrendszer a szakmai bizottság feladata, évente toldozzuk-foltozzuk. Mivel 

kevés a létszám, három régió lett kialakítva, aminek az a hátránya, hogy sokat kell 

utazni, ez tény. A jobbá tételen folyamatosan dolgozik a szakmai. 

- A felzárkóztató programmal kapcsolatban: az egyesületi támogatott listából kikerült 

egyesületek részére van ez a program, áprilisban közepe-vége felé megjelenik a 

pályázat, amire van 10 M Ft-os keret, figyeljék az egyesületek.  

- Szőnyegkérdés: legyen az apparátusban következőleg téma, hogy a szőnyegeket, ha van 

rá lehetőség csoportosítsuk át észszerűen, előnyt élvezzenek majd a Pilot programos 

iskolák. 

- Pilot programról: szeptembertől indul a program, a pénzre most szerződünk le, ez 

tényleg sok egyeztetést igényel továbbra is, az év utolsó elnökségin már a gyakorlati 

tapasztalatokat is várja. Ez a munka már elkezdődött korábban is, nem szeptemberben 

kezdődnek az előkészületek. A kiemelt nagy egyesületeket kérte, hogy a benzinpénzhez 

és a fizetések egy részéhez tegyenek hozzá, ezen kívül a terembérlet van még, mely 

helyi küzdelem, ehhez Elnök urat is megpróbáljuk bevonni ott, ahol lehet.  

- Létszám kérdése: lesz egy digitális felület az adatbankban, ahol a 10 év alattiakat lehet 

regisztrálni. Ez nem kötelező, de az egyesület saját érdeke, hogy regisztrálják őket. Ők 

regisztrált versenyzők lesznek, nekik kell kiváltani a versenyengedélyt, semmit nem 

teszünk rá, így a létszám is látszik és ők lesznek, akiket kiemelten is ellenőrizni fognak. 

Minden év végén lesz egy ellenőrzés, ahol minden támogatott klubba kimennek és az 

összes regisztrált versenyzőt ott felmérik különböző szempontok szerint. 

- Elosztás, kinek miért kérdése: minden egyesülettel lett beszélve, mindenkinek lettek 

alternatívák kínálva, így mindenkivel meg lett állapodva a legjobb középútban. Azon 

területek, ahol birkózó csarnok épült úgynevezett pozitív diszkriminációban részesültek 

az észszerűség érdekében. 

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 17 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 1 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

4./2023.(03.24.) számú elnökségi határozat 
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Az elnökség a 2023. évi NVFP egyesületi támogatás felosztási és kifizetési javaslatá-

ról, és a Müller Ferdinánd edzői program résztvevőiről benyújtott előterjesztést 1 

tartózkodással elfogadta. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

3. Alapszabály módosítás 

 

A javaslatot Ancsin László főtitkár úr ismerteti: 

 

A módosítási javaslatot a Közgyűlés elé szeretnénk vinni. Egy apró, de fontos módosításról 

lenne szó. A Hagyományőrző és a Fair Play bizottság elkezdte a kapott költségvetéséből 

támogatni azokat a régi sportolókat és özvegyeiket, akik nagyon nehéz helyzetbe kerültek, de 

nem részesülnek olimpiai életjáradékban. Ennek a jelen állapotában járulékos vonzatai vannak, 

mely az adható összeget csökkenti. Ezt az alapszabályunk apró módosításával orvosolni 

lehetne, hogy a támogatást adó és járulékmentesen nyújthassuk, így a teljes összeget a 

támogatottnak lehessen adni. Ezt a szöveg részlet módosítást küldtük ki az elnökségnek 

elektronikusan.  

 

Kacsó Tibor: ennek a keret összegnek van mértéke? 

 

Bacsa Péter: igen, ezt egy korábbi elnökségi ülésen tárgyaltuk, most, hogy ilyen magas az 

alapkamat, a 400 M Ft-os tartalékunkat állampapírban kamatoztatjuk, ennek a kamatnak egy 

részét, min. 3, max. 5 M Ft-ig tudjuk odaadni a bizottságnak, erre minden év végén kerül sor, a 

bizottság dönt a névsorról.  

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 18 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

5./2023.(03.24.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a Közgyűlésnek egyhangúan elfogadásra javasolja az Alapszabály mó-

dosítására tett javaslatot. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

 5. Tájékoztató az MBSZ 2022.12.31-ig fennálló pénzügyi helyzetéről 

 

Bacsa Péter alelnök úr tájékoztatója: 

 

Az anyagot kiküldtük. A tavalyi évet 68 M Ft-plusszal zártuk. Ebből olyan 25-30 M Ft a 

pénzbeli megtakarítás a többi pedig beruházás, eszköz vásárlás értéke. A korábbi, elmúlt 6 

évben megspórolt 400 M Ft-os megtakarítást ez bővíti, melyből komoly kamatjövedelemre 

számítunk. A tervhez és a tényhez képest 1 %-al tértünk el, 15 M Ft-al kevesebb lett a 

költségünk, a bevételünk pedig 30 M Ft-al több lett. 
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Határozati javaslat: 

A napirend tájékoztató, nem igényel szavazást. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

 6. 2023. évi rendes közgyűlés előkészítése, előterjesztendő napirendek elfogadása 

 

Ancsin László főtitkár úr előterjesztése a közgyűlés előkészítéséről: 

 

A Közgyűlést május 19-ére szeretnénk összehívni. Az előterjesztés tartalmazza a közgyűlés 

napirendjét, melynek néhány pontja már elkészült és kiküldésre is került az elnökség felé, 

néhánnyal még folyik a munka, ezért csak később kerülhetnek az elnökség elé elfogadásra. A 

napirendet illetően semmi különleges nincs napirenden a korábban is említett alapszabály 

módosításon kívül, így a következő dokumentumok elfogadását javasolja a közgyűlés elé 

terjeszteni: 

A Közgyűlés meghívó tervezete 

A Közgyűlés munkabizottságaira tett javaslat 

Elnöki beszámoló a 2022-es évről 

MBSZ bizottságainak beszámolója a 2022-es évről 

Beszámoló az MBSZ 2022. évi gazdálkodásáról 

A szövetség 2023. évi szakmai tervének elfogadása 

A szövetség 2023. évi költségvetésének-pénzügyi tervének elfogadása 

 

Közben történt esemény: Czigony Tamás elhagyja a termet, így a jelenlévő 17 taggal az 

Elnökség határozatképes. 

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 17 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

6./2023.(03.24.) számú elnökségi határozat 

A május 19-én délelőtt 10:00-kor a Magyar Sport Házában, az éves rendes közgyűlés 

időpontjára, munkabizottságaira, napirendi pontjaira és a kiküldött anyagokra tett 

javaslatot az Elnökség elfogadta és azt a Közgyűlés számára javasolja. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

 7. Sportegyesület tagfelvételi kérelme 

 

Ancsin László főtitkár úr előterjesztése: 

Fóti Sportegyesület nyújtotta be tagfelvételi kérelmét. Háttér információi: Dunakesziről indult 

el a történet, menet közben kiderült, hogy még nincs ott működés, Major Sándor kiment 

ellenőrizni, ahol is csak az edző volt jelen, gyereket nem talált, állítólag betegség miatt voltak 

távol. A telefonos egyeztetés alapján biztosítottak róla, hogy haladnak a munkálatok, idén még 
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nem versenyeztetnék a gyerekeket, de jövőre igen és nem vonnák vissza a felvételi kérelmüket, 

majd percekkel ezelőtt e-mailben visszavonták a kérelmet, ezért azt javasolja, ebben a témában 

még ne döntsön az elnökség, hanem ezt vegyék le a napirendről és később térjünk vissza az 

egyesület esetére. 

 

Határozati javaslat: 

A napirend nem igényel szavazást 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

 7.8. Egyebek – nem volt egyéb. 

 

Az elnökségi ülés 11:50 órakor véget ért, a jegyzőkönyvet a jegyzőkönyvvezető és a 2 

jegyzőkönyv hitelesítő aláírja.  

 

 

Kelt: Budapesten, 2023. március 24. napján 

 

 

Aláírások: 

 

 

 

 

…............................................ 

 Menczel Zsuzsanna 

 jegyzőkönyvvezető  

 

 

 

 

 …............................................ ............................................ 

 Péteri László Bácsi Péter 

 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 


